
Referat af ordinær Generalforsamling 2012 
For Jacobsmindevej ejerlav 

Fandt sted mandag den 30. april 2012 kl. 19.30 
 

Dagsorden var som følger: 
1) Valg af dirigent 
2) Formandens Beretning 
3) Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 
4) Godkendelse af kontingent for indeværende år 
5) Indkomne forslag til afstemning 
6) Valg af bestyrelse og Suppleanter 
7) Eventuelt 

 
Ad 1) Henrik (14) valgtes som dirigent og bemærkede ved sin tiltrædelse at mødet var indkaldt 
med fristen der gælder for ekstraordinære forsamlinger og ikke den ordinære – mødet fortsatte da 
det ikke synes at have påvirket dagsorden eller indkomne forslag. 
 
Ad 2) Se vedhæftede beretning fra formanden. Det blev fremhævet at vejfesten 2012 skal 
arrangeres af Kim & Anette (8) og Mette & Poul (9) samt Henrik & Helene (14) – vi glæder Os 
allerede ! 
 
Ad 3) Regnskabet blev fremlagt, med spørgsmål om en mindre restance skulle posteres i 2010 
eller 2011. Regnskabet blev godkendt af generalforsamlingen.  
 
Ad 4) Da den endelige regning for kloakkerne som bekendt blev lavere end det skitserede beløb 
foreslog bestyrelsen året  2012 som kontingentfrit – det blev vedtaget med beslutningsdygtigt 
flertal blandt de 15 repræsenterede parceller.  
 
Ad 5) Ingen forslag til afstemning. 
 
Ad 6) Vores formand for vejlauget, Christian (1) lod sig genvælge under høje klapsalver. Peter 
(19) og Poul (17) kommer på valg i 2013, ligesom suppleanterne, Bodil (10) og Julie (18B).   
 
Ad 7) En række forhold blev bragt på bane af flere beboere på vejen og havde med vejanlægget 
at gøre. Disse punkter er / skal forelægges det rådgivende ingeniører ENVIDAN, som kommunen 
har sat til at udmønte opgaven i forhold til entreprenøren, Aarsleff A/S. I det omfang det ikke 
allerede er meldt til ENVIDAN opfordres de berørte beboere til at kontakte vejlaugsformand 
Christian, der formidler kontakt til ENVIDAN.  

 Indkørselsramper er mange steder for høje, det gælder især for Jørgen (16) 

 Der skal retableres chauseestens brolægning ved nr. 18B, uvist om den er fjernet eller 
dækket af et lag stabilgrus ved byggeriet 

 Bøgehækken langs Jacobsmindevej ved matriklen Gl. Strandvej 138 har fået blotlagt 
rødder, uvist om hækken er skadet.  

 Samme matrikel har ikke tilfredsstillende fungerende YouSee TV forbindelse, kontakter selv 
YouSee / TDC herom – har andre oplevet det samme? 

 Michael (6) har fået tørlagt matriklen – der er intet vandstik, heldigvis er huset revet ned nu, 
Michael har selv kontaktet Fredensborg forsyning og der er lagt en plan for afhjælpning. 

 Beboerne Gl. Strandvej 140 har ikke fået en tilfredsstillende retablering af brostenene i 
fortorvet ved udskiftning af brandhanen.  

 
Der har været ytret interesse fra Fredensborg kommunes borgmester om at deltage i et af 
lavets møder. Ideen er sat i bero indtil videre. 

 
Sekretæren 


